
Syyskuun alussa evankelointitiimi tuli käymään Koratissa. He tulivat Bangkokista. Tämän tiimin nimi on Good
News Team (Hyvän uutisen - tiimi). He ovat erikoistuneet julistamaan evankeliumia sekä lapsille että
koululaisille, Heillä on tämänkaltaisesta työstä vuosien kokemus. He käyvät kertomassa Jeesuksesta

koululaisille ympäri Thaimaata. Olimme kiitollisia, että heille järjestyi mahdollisuus tulla myös Korattiin, vaikka
heidän aikataulunsa on hyvin tiukka ja kiirettä pitää. Tiimi yhdessä Koratin seurakunnan kanssa kävi kuudessa
eri koulussa Koratin alueella. Kolmen päivän aikana kävimme nämä kuusi koulua läpi, kaksi per päivä. Eli tahti

oli hyvin kova. Tiimin vetämät esitykset olivat erittäin hyviä sekä puhuttelevia. Esityksen aluksi leikittiin
koululaisten kanssa. Leikin jälkeen laulettiin ja opetettiin uusi laulu lapsille. Tässä laulussa sanotaan, että
Jeesus rakastaa kaikkia. Sen jälkeen oli nukke-esitys ja aiheena oli tuhlaajapoika, mutta se oltiin sijoitettu
nykyaikaan sekä Thaimaan ympäristöön. Lapset tuntuivat tykkäävän todella paljon tästä esityksestä. Sitten

lopuksi kerrottiin Jeesuksesta ja siitä, miksi Jeesus tuli kuolemaan meidän puolesta. Vastaanotto oli erittäin
hyvä ja moni oppilas ryhtyi tiimin sosiaalisen mediakanavien tilaajiksi.
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Saarnavuoroja tulee keskimääräisesti kerran kuussa. Syyskuussa
saarnasin kahdessa eri seurakunnassa. Kuun ensimmäisenä
sunnuntaina saarnasin Koratin seurakunnassa ja sitten kuun
viimeisenä sunnuntaina saarnasin yhdessä Bangkokin
seurakunnassa. Aiheeni vaihtelevat laidasta laitaan. Saarnaan
siitä, mistä Herra on puhunut minulle. Koratissa puhuin siitä, että
kuinka Jeesus on Lohduttajamme vaikeina aikoina. Bangkokissa
saarnani aihe oli Pyhä Henki. Me emme voi tehdä tätä työtä
ilman Pyhän Hengen voimaa sekä Jumalan johdatusta.  Pyhä
Henki vaikuttaa tekemistä ja tahtomista. Seurakunnissa pyrin
innostamaan ihmisiä enemmän keskittymään Jeesukseen kuin
muuhun. Ensisijainen tavoitteeni on se, että voisin johdattaa
ihmisiä uskoon. Toinen tavoitteeni on saada ihmiset
innostumaan Jeesuksesta uudestaan. Siellä arjen keskellä Jeesus
tuppaa monesti unohtumaan. Me ihmiset olemme heikkoja ja
kaikilla tuntuu olevan valtava kiire, varsinkin isoissa
kaupungeissa, johon myös Bangkok lukeutuu. Siitä huolimatta
olisi mahtavaa, että seurakunnassa ihmiset innostuisivat
Jeesuseksesta uudestaan ja haluaisivat antaa kaiken Hänelle!

WWW.RODERIK .F I

S A A R N A A J A N  E L Ä M Ä Ä

Roderik Pajusen



Minulla on pari kiitosaihetta. Ensinnäkin haluan kiittää Herraa syntymäpäivästäni, joka oli syyskuun alussa.
Täytin 31 vuotta. Koratin seurakunnassa juhlimme ja söimme kakkua. Kiitos Herralle näistä vuosista ja siitä,
että Hän on auttanut sekä siunannut minua. Syyskuun lopussa juhlittiin myös radioaseman synttäreitä.
Radioasema on nyt 55 vuotta vanha. Meillä oli suuri juhla, johon kutsuimme ulkopuolisia vieraitakin. Oli
mahtavaa nähdä ja kuulla, miten paljon ihmisiä on tavoitettu tämän työn kautta näiden vuosien aikana. 

Toinen kiitosaihe liittyy kylään, jossa olemme julistaneet evankeliumia. Meidän tiimi tapasi kylävaltuustoa ja
saimme sovittua seuraavan kylätapahtuman. Kylän ihmiset ovat olleet avoimia. Näillä näkymin meidän olisi
tarkoitus järjestää tapahtuma kylän vanhuksille 12. lokakuuta. Jätän tämän teille rukousaiheeksi.
Pikkuhiljaa työ etenee tällä kylällä. Rukoillaan sitä, että Jumala saisi koskettaa kylävaltuustoa sekä kylän
asukkaita. 

Rukousaiheet:
Bangkokin Chinatown- työ
Kylätapahtuma
Kristillinen mediatyö 

 

Videoklippejä julkaistaan päivittäin radioaseman sosiaalisen median
kanavilla. Minun videoklippini kuvattiin ja tällä hetkellä se on

leikkausvaiheessa. Ennen kuin päätin tehdä lyhyen opetusvideoklipin, niin
mietin kohdeyleisöä. Suurin osa katsojista on muiden uskontojen kannattajia.
Heillä ei välttämättä ole mitään tietoa kristinuskosta. Joten päätin, että tulen

kertomaan siitä ,että kuinka ihminen tarvitsee Jeesusta, jotta tämä voisi
pelastua, Siinä ei auta mikään posiitivinen ajattelumalli, jos asiat eivät ole
kunnossa Jumalan kanssa. Tässä videoklipissä kehotan ihmisiä ottamaan
Jeesus vastaan. Loppujen lopuksi millään muulla asialla ei ole merkitystä,

kuin sillä, että onko Jeesus sinun Herrasi? Minun opetusklippejä on julkaistu
sekä Instagramissa että Facebookissa ja niitä ollaan katsottu keskimääräisesti

noin 6000 kertaa per video. Katselukerrat vaihtelevat suuresti videoiden
välillä. Minun suosituinta opetusklippiä on katsottu 20 000 kertaa. Minulle

tärkeintä on se, että julistettu Sana puhuttelee juuri niitä oikeita henkilöitä,
joille Jumala on tarkoittanut sen alun perin. 
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